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Zápis č. 16
ze zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu Hrabová, konaného dne

1.3.2017
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)
Nepřítomni: 1 Ing. Petana Vladimír CSc.
Jednání řídil: Igor Trávníček – starosta, zahájeno 16:05 hod., ukončeno v 19:35
Zapisovatel: Ing. Jan Socha
Návrhová komise: Mgr. Strnišťová, Ing. Jan Dvořák, 

Starosta Trávníček všechny přivítal a konstatoval, že je přítomno 14 zastupitelů z 15. Řádně
omluven je Ing. Petana CSc.

16/192.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje 

za  ověřovatele  zápisu  z 16.  zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu  Hrabová  Ing.
Květoslavu Hrabovskou a Petra Baluška.

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ověření  zápisu z  minulého zasedání zastupitelstva (25.1.2017):
Mgr. Jan Šumbera – bez připomínek
Petr Novák – bez připomínek

16/193.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje 

zprávu ověřovatelů zápisu Mgr. Jana Šumbery a Petra Nováka o ověření zápisu z 15. zasedání
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová, konaného dne 25.1.2017.

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

16/194.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

členy návrhové komise z 16. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Hrabová Mgr. Alici
Strnišťovou a Ing. Jana Dvořáka.    

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Zaslaný návrh programu jednání:

1)  Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden 
až prosinec 2016

2)  Rozpočtová opatření statutárního města Ostrava
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3) Seznámení s projekty a stavebními akcemi MOb v roce 2017

4)  Žádost o poskytnutí dotace pro TJ Sokol Hrabová, Ostrava – Hrabová na    zbudování 
dětského hřiště

5)  Poskytnutí  účelových  dotací  z rozpočtu  statutárního  města  Ostrava,  městského  obvodu
Hrabová na rok 2017

6) Projednání žádosti o zřízení osadního výboru Šídlovec

7) Žádost o poskytnutí daru pozemku parc.č. 2583/21 v k.ú. Hrabová

8) Výkup části pozemku parc.č. 934/1v k.ú. Hrabová

9) Informace o činnosti RMOb mezi 15. a 16. zasedáním ZMOb

10) Různé

Program byl akceptován bez připomínek

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

1)  Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za
leden až prosinec 2016

Ing. Hrabovská, předsedkyně FV sdělila sanovisko FV, že FV doporučuje
„Zprávu o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden
až prosinec 2016“ zastupitelstvem vzít na vědomí.
Ing. Rundt upozornil, že hospodaření MOb bude posouzeno ještě externím auditem.

16/195.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

„Zprávu o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden
až prosinec 2016“.

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

2)  Rozpočtová opatření statutárního města Ostrava

Starosta materiál uvedl s tím, že se jedná o rozdělení výnosu z výherních hracích přístrojů.

16/196.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtová opatření statutárního města Ostrava, kterými se

zvyšují 
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převody mezi statutárním městem a městským obvod - příjmy
§ 6330, pol. 4137, ÚZ 1355, org. 521 o 68 tis. Kč

zvýší

výdaje
§ 6171, pol. 5901 o 68 tis. Kč

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

3) Seznámení s projekty a stavebními akcemi MOb v roce 2017

Starosta tento materiál uvedl.
Ing. Hrabovská upozornila, že jí schází jakási strategie nebo výhled do budoucna. Uvádí 
příklad Proskovic, kde je plán investic stanoven do r. 2026. Zdá se jí, že současný stav je 
nekoncepční typu „hurá akce“. Doporučuje, aby někdo nebo nějaká externí firma strategický 
plán zpracovala.
Starosta v tomto se zastupitelkou souhlasí, nicméně varuje před zpracováním drahého 
strategického plánu. Přiklání se k tomu, aby zastupitelé si dohodou stanovili priority. 
Navrhuje, aby se prioritou stalo budování nové MŠ. Zjistil, že pokud budou vyhlášeny dotační
tituly, lze čerpat i po zahájení realizace akce, a to zpětně. 
Ing. Hrabovská namítá, proč se akce MŠ nestala prioritou již dříve. Navrhuje zpracovat 
dlouhodobější strategii, vizi MOb.
Starosta uvedl, že je možné to řešit pracovní skupinou.
P. Lyčka tvrdí, že o MŠ se hovoří více jak 5 let, ale nebyl dotační titul.
Mgr. Šumbera doporučuje prověřit, zda ze stejného zdroje jako ZŠ není možno získat dotaci 
na MŠ. Podporuje názor Ing. Hrabovské na zpracování dlouhodobé koncepce investic. Dále 
kvituje s povděkem vytvoření mat. č.3, ale tvrdí, že tento již byl schválen při schvalování 
rozpočtu MOb na rok 2017.
Starosta dále hovoří o modernizaci ZŠ, kde se o dotaci žádalo na poslední chvíli.
Ing. Dvořák kritizuje chaos při návrhu realizace velkých investičních akcí (MŠ, hala Sokol, 
ZŠ…). Uvádí, že v návrhu investic není řešení důstojného kulturního stánku. 
P. Balušek odmítá nazývat plánování investic chaosem. Jako příklad uvádí jednání o odkupu 
Lípy od majitele. Postrádá názory zastupitelů, co je podle nich prioritou.
Mgr. Šumbera tvrdí, že opozice návrhy dávala, ale neprošly. Teď čeká aktivitu od Rady.
Ing. Orkáč kritizuje ředitele ZŠ, že s aktivitou modernizace ZŠ přišel na poslední chvíli. 
Domnívá se, že člověk, který by hlídal dotační tituly a pomohl získat dotaci, se MOb vyplatí. 
Doporučuje investovat do MŠ. Uvádí, že občané Šídlovce odmítli parkoviště na sídlišti. 
Chválí, že tento materiál vznikl.
Mgr. Strnišťová se zastala ředitele ZŠ, že ředitelé mají řídit školská zařízení a nemají čas ani 
podmínky hlídat dotační tituly. Doporučuje a uvádí důvody, aby se stavba nové MŠ stala 
prioritou. Vše nad 100 tis. Kč dle zřizovacích listin předávají k rozhodnutí ZMOb.
Starosta doporučuje, aby zastupitelé na příštím zasedání (po výsledku hospodaření) rozhodli o
realizaci konkrétních akcí a stanovili priority.
Ing. Dvořák cituje heslo: Víme-chceme-dokážeme a nabádá, aby se představitele MOb podle 
tohoto vzorce chovali. Doporučuje svolat pracovní skupinou nad materiálem. Dále se ptá 
konkrétně na akci č. 1 chodník u hasičárny, zda byla rozdělena na 2 části. Ano, odpovídá 
starosta.
Ptá se na Studii parkování na Šídlovci, zda je to studie před dokončením a kdy se k ní může 
vyjádřit Komise VDE. Paní Králová odpověděla. Dále se Ing. Dvořák ptá, z jakého programu 
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má čerpat dotace na modernizaci ZŠ. Mgr. Strnišťová odpovídá, že z IROP, ale samostatná 
výzva na MŠ vypsána nebyla. Dala se řešit pouze v případě, že by MŠ byla pod ZŠ jako jeden
subjekt.
Ing. Dvořák doporučuje, aby dotační titul hlídal člověk pracující na MMO. Navrhuje 
starostovi, aby toto prosadil přes sbor starostů.
Starosta odpovídá, že je na MMO mnoho odborů, které se tímto zabývají, ale prozatím 
nedávají informace obvodům.
Ing. Dvořák se ptá, z čeho bude hrazena Naučná stezka a podporuje její realizaci.
Občana Ing. R. Orkáče mrzí, že se nemohl vyjádřit k akci modernizace ZŠ. Zastává se řed. 
ZŠ. Uvádí několik nedořešených problémů (PC či notebooky, kdo se o to bude starat…). 
Diskuse na minulém ZMOb mohla být bohatější a úplnější. Podporuje dlouhodobou vizi 
rozvoje Hrabové. Když nebyl připraven čeditel na modernizaci ZŠ, není připraveno ani 
ZMOb na prioritní akce Hrabové (MŠ, multifunkční hala na TJ Sokol). Neexistuje alternativa 
na budování nového kulturáku.
Starosta Trávníček oponuje, že varianty budování kulturního zařízení byly stanoveny a 
vybrána varianta spolupráce s TJ Sokol. Ve věci modernizace ZŠ uvádí, že získat dotaci na 
modernizaci zastupitelé na minulém zasedání podpořili. Informuje, že podání žádosti se 
k 14.2.2017 nepodařilo, nicméně podobná výzva bude vypsána z programu ITI, a proto 
doporučuje, aby zastupitele své usnesení nerevokovali a finance na podání žádosti na 
modernizaci ZŠ ponechali.
Občan R. Orkáč se obává, že varianta se Sokolem nemusí vyjít. Chybí strategický plán, který 
by řešil alternativy.
Ing. Rundt vítá názor Ing. Hrabovské a vypočítává akce, které MOb plánuje realizovat a fandí
myšlence zpracovat výhled (jednoduchou konkrétní formou).
Ing. Dvořák podporuje vznik strategického dokumentu, ale ne za každou cenu. Ale 
s konsensem koalice s opozicí. Rekapituluje jednání o studii na Sokole. Doporučuje stanovit, 
kdo bude vlastníkem, jaké budou podmínky budoucího provozu. Ptá se, kdy bude pracovní 
jednání o hale na Sokolu.
Starosta vysvětluje důvody, proč není dosud zpracována studie a informuje, že další jednání 
proběhne po valné hromadě TJ Sokol 31.3.2017, která by měla projednat darovací smlouvu 
pozemků ve prospěch MOb Hrabová.
Ing. Dvořák kritizuje, že o podmínkách nejednali zastupitelé již dříve.
Předseda TJ Sokol, zastupitel Petr Novák informuje, že TJ Sokol o záměru intenzívně jedná a 
že teprve potom o tom může jednat zastupitelstvo. Vysvětluje, proč nebyla vyčerpána dotace 
na zpracování studie nové haly.
Starosta považuje za logické, že prvním krokem je vůle TJ Sokol vyjádřit vůli jednat s MOb o
spolupráci.
Tajemník Ing. Socha uvádí některé praktické zkušenosti s tvorbou strategického plánu 
(Kopřivnice, Štramberk, Rybí). I proto byla vypracována tabulka s plánovanými akcemi. 
Zastupitelé se musí shodnout i na akcích, které přesáhnou funkční období.
Mgr. Šumbera uvádí, že tabulka shrnuje akce, které jsou již v běhu, takže nechápe, jak by 
mohl tyto akce ovlivnit.
Tajemník uvádí, že některé již schválené akce se realizovat v roce 2017 nebudou a bude je 
třeba nahradit jinými akcemi.
Ing. Dvořák chválí tajemníka za zpracování materiálu. 
Mgr. Šumbera navrhuje nahrazení etážového topení zvážit možnost vytápění dálkovým.
Starosta oponuje, že dálkovod je pro konečného uživatele dražší variantou. Doporučuje, že to 
k projednávanému bodu nepatří, spíš je to podnětem pro Bytovou komisi.
P. Lyčka doporučuje, aby každý zastupitel nachystal své priority.
Pan Lyčka opustil zasedání.
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Starosta rekapituloval tento materiál.
Ing. Hrabovská se ptá, zda některá akce vyžaduje vyčlenění financí z rozpočtu a bylo 
odpovězeno, že nikoliv.

16/197.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

přehled rozpracovanosti projektů a stavebních akcí městského obvodu schválených v rozpočtu
statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová na rok 2017.

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Starosta slíbil jednání o realizaci školky.

4)  Žádost o poskytnutí dotace pro TJ Sokol Hrabová, Ostrava – Hrabová na    
zbudování dětského hřiště

Starosta uvedl tento materiál

16/198.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

žádost o poskytnutí investiční dotace pro TJ Sokol Hrabová, z. s., se sídlem Paskovská 209,
720 00 Ostrava-Hrabová, na vybudování dětského hřiště. 

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Ing. Rundt jenom připomněl, že to bude provedeno cestou výpůjčky pozemku ze strany TJ 
Sokol.

5)  Poskytnutí  účelových  dotací  z rozpočtu  statutárního  města  Ostrava,  městského
obvodu Hrabová na rok 2017

Starosta uvedl tento materiál a přednesl, že jsou zde uvedeny i žádosti odmítnuté.
Paní Kopitzovou zajímalo, zda si požádal SDH.

16/199.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

poskytnout  neinvestiční  účelové  dotace  z rozpočtu  statutárního  města  Ostravy,  městského
obvodu Hrabová na rok 2017 organizacím a spolkům:

- BoKolobka tým Ostrava, V. Huga 494/18, Ostrava – Hrabová, IČO: 03967000 ve výši
8.000 Kč – na běžecké závody Štafetová míle,

- CHARITA OSTRAVA, Kořenského 1323/17, Ostrava, IČ 44940998 ve výši 7.000 Kč –
dokrytí nákladů spojených s rozvozem obědů pro obyvatele MO Hrabová

- Klub českých velocipedistů v Hrabové, spolek, L. Hosáka 996/3, Ostrava – Bělský les,
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IČO: 01363964 ve výši 15.000 Kč – na činnost spolku,
- Knihovna města Ostravy, příspěvková organizace, pobočka Ostravě-Hrabové, 28. října

289/2, Ostrava, IČO: 00097586 ve výši 15.000 Kč – na nákup nových knih a časopisů,
- Maratón klub Seitl Ostrava, Gen. Sochora 1206/13, Ostrava – Poruba, IČO: 66181062

ve výši 25.000 Kč – na zajištění běžeckých závodů,
- MC Smíšek, z. s., Aviatiků 1522/20, Ostrava – Hrabůvka, IČO: 22691561 ve výši 5.000

Kč na zakoupení gymnastických míčů a overballů,
- Občanský  spolek  MUDr.  Marcely  Poláčkové,  Bělidla  764/4,  Ostrava-Hrabová,

IČO:22840095 ve výši 15.000 Kč – na podporu činnosti OS,
- Platoš Václav, Varenská 2946/6, Ostrava, IČO: 73267562 ve výši 13.000 Kč – na činnost

Dechového orchestru Hrabová,
- Podané ruce – osobní asistence, Zborovská 465, Frýdek – Místek, IČ: 70632596 ve výši

10.000 Kč – částečná úhrada osobních nákladů asistentky,
- Spolek rodičů a přátel školy ZŠ Ostrava – Hrabová, o.s., Paskovská 110/46, Ostrava –

Hrabová, IČ: 22754709 ve výši 10.000 Kč – na podporu činnosti SRPŠ,
- Spolek rodičů Jablíčko, Příborská 28, Ostrava – Hrabová, IČO 26613859 ve výši 20.000

Kč – na činnost spolku,
- Český svaz chovatelů,  základní  organizace  Ostrava  – Hrabová,  Bažanova  4,  Ostrava-

Hrabová,  IČO:69610789 ve výši  10.000 Kč – na pokrytí  nákladů spojených s „Místní
výstavou drobných zvířat“,

- TJ Sokol  Hrabová, z.s.,  Paskovská  209,  Ostrava  – Hrabová,  IČO:  44741553 ve  výši
120.000 Kč – na činnost TJ v roce 2017,

- TORALI  o.s.,  Na  Ščučím  630/39,  Ostrava  –  Hrabová,  IČO:  22896724  ve  výši 
25.000 Kč – nákup nebo pronájem stanů pro letní dětský tábor a jejich uskladnění

a uzavřít  veřejnoprávní  smlouvy o poskytnutí  neinvestičních účelových dotací se subjekty
dle výše uvedeného seznamu.

Hlasování: 12 PRO,  Ing. M. Orkáč nehlasoval kvůli střetu zájmu

6) Projednání žádosti o zřízení osadního výboru Šídlovec

Materiál uvedl starosta s tím, že tento materiál projednala též RMOb za účasti navrhovatelek 
sl. Batelkové a Václavíkové. Domnívá se, že žádost o zřízení osadního výboru bude 
podpořena. Vyzval sl. Batelkovou o přednesení důvodů zřízení OV.

Sl. Batelkovou potěšilo, že jejich prezentace byla radou kladně hodnocena. Uvedla důvody ke
zřízení (zušlechtění) části Šídlovce. Její úvodní slovo doplnila sl. Václavíková.

Nespokojení občané p. Nešpořík a Grygar se domáhali udělení slova.

Ing. M. Orkáč se otázal, kolik lidí bylo s touto aktivitou seznámeno.

Mgr. Šumbera sdělil, že komunikoval s navrženým výborem osadního výboru.

Občan Nešpořík uvedl, že v Ostravě jsou pouze 3 osadní výbory (Hrušov, Muglinov, 
Hulváky). Starosta říká, že zná ještě OV v Polance n.O.

Starosta aktivitu vítá, jako akci ke zvelebení a pozvednutí úrovně veřejného zájmu o Šídlovec.

OV není konkurencí něčeho, ale má být iniciativním orgánem.
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Občan Nešpořík nesouhlasí a uvádí, že volil své volené zástupce.

Sl. Batelková se odvolává na zákon o obcích, kde jsou uvedeny kompetence OV.

Následuje výměna názorů mezi občany.

Sl. Batelková představuje paní Šoustalovou, zakládající členku OV v Polance n. Odrou, část 
Janová, která představila motiv občanů k založení OV Janová. Stanovili priority své činnosti a
harmonogram. Posbírali, co osadu trápí a tyto informace předávají dál. Fungují už více než 5 
let, chválí si to oni i starosta Polanky n.O. Dělají to ve svém volném čase zdarma. Doporučují 
zřídit OV i v Hrabové.

Občan Grygar toto zpochybňuje a spolu s p. Nešpoříkem jsou proti zřízení OV.

Sl. Batelková představuje vizi zkulturnění Šídlovce (zeleň, kulturní akce, sbližování obyvatel, 
bezpečnost dopravy). Nechtějí zasahovat do soukromí ani kompetencí samosprávy.

Ing. M. Orkáč vidí pouze 82 podepsaných lidí a zpochybňuje, zda je to zájem všech občanů 
Šídlovce.

Občané se napadají, kdo co udělal pro Šídlovec.

Občan Ing. Orkáč uvádí, že osadní výbor se měl zřídit na Žižkově. OV by měl mít podporu 
většího počtu obyvatel. OV by měl být prodlouženou rukou samosprávy. OV neubírá žádná 
práva. Srovnává tento počin se zřízením tzv. mediální komise. Raději by volil zapsaný spolek,
neboť ten by mohl fungovat déle než OV.

Mgr. Šumbera sděloval původně svůj negativní postoj oběma slečnám, ale došel k poznání, že
hledají důstojného partnera a proto zřízení OV podporuje. Členové OV vykonávají činnost ve 
svém volném čase, zdarma a neubírají kompetence zastupitelům.

Ing. Dvořák chápe, že část Janová potřebuje svůj OV, ale Šídlovec není oddělená ani 
opomíjená část obce.

Ing. Rundt souhlasí, že OV má vzniknout tam, kde je oddělená část obce. Šídlovec má 1514 
obyv. s přilehlými ulicemi 1635 obyv., což je téměř polovina z celé Hrabové 3714 obyv. Líbí 
se mu iniciativa dam, ale doporučuje, aby se zapojily do činnosti v odborných komisích a ne 
zřízením OV. Obává se dělení Hrabové.

Mgr. Šumbera uvádí, že vznikly problémy na Šídlovci (vnitroblok, parkování aj.) a podle 
něho schází komunikace.

Tajemník Ing. Socha uvádí příklad ze Štramberka – OV Libotín. Dále sděluje, že OV funguje 
jen do konce funkčního období zastupitelstva, je to na „zkušební dobu“. Dále sděluje, že 
signatáři to budou dělat zdarma a že se jedná o kvalitativně lepší předávání informací.

Občan Nešpořík uvádí, aby Šídlovec Hrabovou nerozbíjel. Jeho názor podporuje i občan 
Grygar na konkrétním případu budování parkoviště. Dále se ptá, kdo je zodpovědný za 
Hrabovské listy. K tomu se přihlásil přítomný šéfredaktor p. Petr Žižka.
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Ing. M. Orkáč uvádí, že petici za zřízení podepsalo pouze 0,05% občanů Šídlovce.

Mgr. Šumbera tvrdí, že toto hlasování bude o odvaze. Uvádí to na příkladu tvorby nových 
Hrabovských listů. 

Ing. Chlupatý sděluje, že je zásadně proti dělení Hrabové. Zkušenost z Janové není pro něho 
adekvátní a má obavy.

Občan pan Slíva jr. uvádí, že by měl OV reprezentovat většinový názor celého Šídlovce. Za 
rok a půl se nebudou mít možnost rozvinout a skončí. Informuje, že osadní výbor volí 
zastupitelé.

Návrh usnesení:

16/---.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

Varianta A)

I. zřizuje

dle  §120  zákona  č.  128/2000  Sb.  o  obcích  ve  znění  pozdějších  předpisů osadní  výbor
pro místní část Šídlovec,

II. stanovuje

počet členů osadního výboru pro místní část Šídlovec na 5,

III. určuje

členy osadního výboru pro místní část Šídlovec
paní Janu Batelkovou, 720 00 Ostrava-Hrabová,
paní Bc. Janu Václavíkovou, 720 00 Ostrava-Hrabová,
paní Ivanu Lyčkovou, 720 00 Ostrava-Hrabová,
pana Romana Šimůnka, 720 00 Ostrava-Hrabová,
pana Zbyňka Fiedlera,720 00 Ostrava-Hrabová,

IV. volí

paní  Janu  Batelkovou,  720  00  Ostrava-Hrabová  do funkce  předsedkyně  osadního  výboru
pro místní část Šídlovec.

Hlasování: PRO: Hrabovská, Šumbera, Kopitzová, Pospěch, Trávníček
                  PROTI: Dvořák, Orkáč, Balušek
                  ZDRŽELI SE: Rundt, Strnišťová, Chlupatý, Naď, Novák

Dále nechal starosta hlasovat o variantě B)

Varianta B)

rozhodlo

nezřídit osadní výbor městského obvodu Hrabová. 

Hlasování: PRO: Dvořák, Orkáč, Chlupatý, Balušek, Novák
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                    PROTI: Šumbera, Hrabovská, Kopitzová, Pospěch, Trávníček

                    ZDRŽELI SE: Rundt, Naď, Strnišťová

K tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení.

Na odchodu si postěžovala paní Veselá, která litovala neschválení OV a slovně napadla 
zastupitele Mgr. Nadě.

7) Žádost o poskytnutí daru pozemku parc.č. 2583/21 v k.ú. Hrabová

Starosta uvedl tento materiál. Nebyla k němu žádná diskuse.

16/200.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

souhlasí

s podáním  žádosti  adresované  Správě  silnic  Moravskoslezského  kraje,  příspěvkové
organizaci, se sídlem Úprkova 795/1, 702 23 Ostrava-Přívoz, o bezúplatný převod pozemku
parc.č.  2583/21  –  ostatní  plocha  o  výměře  18  m2 v k.ú.  Hrabová,  na  kterém  je  umístěn
chodník vybudovaný v rámci stavby „Rekonstrukce chodníku podél ul. Jezdiště vč. napojení
chodníku na ul. U Kotelny, Ostrava-Hrabová“, dle předloženého návrhu 

a ukládá
 
starostovi požádat Radu města Ostravy o vydání předchozího souhlasu.

z.: Igor Trávníček
                      t. : do 15.3.2017  

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

8) Výkup části pozemku parc.č. 934/1v k.ú. Hrabová

Tento materiál opětovně uvedl starosta a nebyla k němu žádná diskuse.

16/201.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

koupit  část  pozemku  parc.č.  934/1  –  zahrada  o  výměře  2  m2 v k.ú.  Hrabová
od paní Miroslavy Tomčíkové, bytem Paskovská 572/106, 720 00 Ostrava-Hrabová, za kupní
cenu 400,- Kč/m2 a uzavřít smlouvy o budoucí kupní smlouvě dle předloženého návrhu
Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Zastupitelé se rozhodli vyhlásit přestávku. Jednání starosta ukončil v 18:01 hod.

Jednání pokračuje po přestávce v 18:15 hod.

9) Informace o činnosti RMOb mezi 15. a 16. zasedáním ZMOb

Starosta tento bod uvedl a vyzval zastupitele k dotazům.
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Ing. Dvořák má 3 dotazy:
- vydání územní rozhodnutí k úpravě potoku Zyf, které komise neprojednala. Zodpoví Ing.
Faicová.
- ptá se na důvod zrušení veřejné zakázky na vestavbu kanceláří na ÚMOb, co bylo důvodem
zrušení. Starosta odpověděl, že to bylo z důvodu rozšíření původního zadání o přízemí ÚMOb
(recepce,  přemístění  kanceláří).  Odpověď  doplnil  p.  tajemník,  že  důvodem  byla  změna
rozložení kanceláří v přízemí, bude uvedeno v HL
- Rada MOb 22.2.2017 nesouhlasila s výpůjčkou kanceláře pro Ing. R. Orkáče, ptá se proč.
Zodpověděl starosta, že tak, jak byl materiál zpracován nebyl Radou akceptován. Informaci
doplnil Ing. R. Orkáč, že došlo k dezinformaci a že chyba se stala v komunikaci mezi ním a
úřednicí.
Ing. Hrabovská se ptá, zda se pracuje na novém zadávacím řádu a kdy o něm Rada bude
jednat? Starosta slíbil brzké projednání ZŘ v RMOb. 

16/202.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

informaci  o  činnosti  Rady  městského  obvodu  Hrabová  mezi  15.  a  16.  zasedáním
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová.

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

10) Různé

V různém starosta nechal projednat rozpočtové opatření dle předloženého návrhu.

16/203.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 3., kterým se:

zvýší
kapitálové výdaje
§ 3113, pol. 6351o 300 tis. Kč
běžné výdaje
§ 3725, pol. 5137o 100 tis. Kč

sníží
kapitálové výdaje
§ 3113, pol. 6121o 300 tis. Kč
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5901o 100 tis. Kč

Hlasování:  p ř í t o m n ý m i   j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Starosta poděkoval pí Kopitzové za vyřízení žádosti na knihu Mgr. Slepičky o Hrabové. 
Poděkoval dále za rychlý roznos HL paní Deigruberové. Informoval o jednání o kruhovém 
objezdu Paskovské x Mostní.
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Ing. Dvořák se ptá na úpravy podchodu u benziny. Odpovídá starosta tím, že rekapituloval a 
má ústní příslib starosty MOb Ostrava-Jih, že to bude řešeno co nejdříve.
Ing. Dvořák má podnět, že se na Domovské ul. vytratily sáčky na psí exkrementy. Apeluje na 
větší třídění odpadu, což by mohlo vést ke snížení ceny za odpad a motivaci občanů k třídění. 
Starosta uvedl, že to je podnět pro SMO.
Ing. Dvořák dále informuje, že existuje dotace na ČOV pro objekty, které není možno napojit 
na veřejnou kanalizaci, ale požádat za občany musí obec. Starosta přislíbil prověření této 
informace. 
Ing. Dvořák pokládá otázku za občany, co bude na haldě a tuto informaci uvést 
v Hrabovských listech. Šéfredaktoru HL p. Žižkovi se tuto informaci nepodařilo zjistit. Ing. 
Dvořák to vyžaduje po ÚMOb.
Ing. Rundt sděluje, že namísto golfového hřiště je na haldě vytvořena vodní nádrž.
Občanka Lyčková se ptá na účel zřízení vodní nádrže. Ing. R. Orkáč se domnívá, že 
k ochlazování a hašení hořící haldy, což potvrzuje i pan Žižka.
Ing. Dvořák se ptá, kdo bude platit přečerpávání vody z Ostravice do nádrže a kdo bude ručit, 
že voda nebude zahnívat. Stejné obavy má i paní Lyčková.
Starosta přislíbil, že učiní dotaz na vlastníka areálu.
Ing. M. Orkáč se ptá na pronájem Večerky
Ing. Navrátilová odpovídá, že nájemce adaptuje.
Ing. M. Orkáč děkuje panu tajemníkovi, že se zajímal o napravení směrového značení 
k Pilíkům.
Dále se zastupitel Ing. Orkáč táže, kdy budou opravovány komunikace (Klasná), kanalizace a 
následně komunikace. Nová projektová dokumentace údajně je zpracována. Paní Králová 
odpovídá, že je to záležitost Magistrátu.
Starosta slíbil, že učiní dotaz na Magistrát ve věci kanalizace ul. Klasná.
Starosta informoval zastupitele jako odpověď na dotaz zastupitele Ing. Dvořáka na minulém 
zasedání ZMOb ohledně přistavování velkoobjemových kontejnérů, že tyto byly přistaveny 
v roce 2016 4 dny v dubnu, 4 dny v říjnu a 3 dny v prosinci, tj. 3x ročně celkem 11 dnů.
Ing. Dvořák se přesto domnívá, že by mohly být přistavovány častěji. Tajemník sděluje, že o 
přistavení kontejnérů v dubnu 2017 je informace v HL.
Mgr. Šumbera kritizuje počínání a nocování bezdomovců u lávky k OZO a žádá starostu, aby 
o tom informoval Městskou policii. Dále uvádí, že bylo zrušeno 1 parkovací místo u x 
V.Huga Paskovská. Navrhuje vytvořit parkovací místa Reymontova x Paskovská (výhybna).
Občan Nešpořík se ptá, proč nejde rozšířit ul. V. Huga.
Mgr. Šumbera tvrdí, že dopravní problém vyřeší zjednosměrnění Šídlovce. Občan Nešpořík 
poukazuje na možnost vytvořit parkovací místa u Budoucnosti. Mgr. Šumbera tvrdí, že 
zavedením jednosměrek a šikmého stání je možné parkování vyřešit včetně parkování 
dodávek, které budou vymístěny.
Ing. Dvořák bere přednesené podněty jako námět jednání komise VDE.
Dále Mgr. Šumbera kritizuje hromady listí na Šídlovci a vybízí ke včasnému jarnímu úklidu. 
Starosta odvětil, že to řeší plán údržby.
Paní Kopitzová se ptá, kdy budou nové web. stránky a zda se na nich budou zveřejňovat 
veškeré smlouvy. Paní Králová informuje, že Magistrát zveřejňuje pouze smlouvy nad 50 tis. 
Kč. Na otázku k webovým stránkám starosta uvádí, že verdikt padne na mediální komisi příští
týden. Mgr. Šumbera jej doplňuje, že uvažují o cestu vytvořit web. stránky svépomocí.
Zastupitel Novák poukazuje na nedobrý stav v dopravním zatížení komunikace ul. Bělská 
v souvislosti s novou výstavbou RD.
Občanka paní Lyčková poděkovala těm, co hlasovali pro zřízení občanského výboru. 
Kritizuje „kompost“ tvořící se na Šídlovci a možnost přistavování biopopelnic. Dále kritizuje 
úklid listí, větví, neodborně ořezané keře. Šlahouny od stromů jsou nebezpečné. Požaduje 
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zpomalovací prahy na ul. U kotelny. Tento podnět je třeba nasměrovat k řešení do komise 
VDE.
Občan Ing. R. Orkáč má 3 podněty:
- kritizuje podmínky placení zájezdů pořádaných komisí pro děti a mládež (kdo je občan, aby 
měl možnost účast na zájezdu zdarma). Jako nespravedlnost vidí, že úlevy nemá občan 
v Hrabové zde bydlící a nikoliv ten, kdo zde má trvalé bydliště. Starosta doplněn vyjádřením 
Mgr. Tajchmanové sděluje, že stanovenou podmínkou je trvalý pobyt. Ing. R. Orkáč sděluje, 
že se nejedná o prkotinu, neboť žadatelům musí odpovídat on.
- upozorňuje na nepořádek na hřišti u ZŠ (kamínky na ploše hřiště), doporučuje řešit WC pro 
sportující mládež. Doporučuje přístup obsluhy k šatnám a WC. Táže se také na revize atrakcí 
na hřišti ZŠ.
Mgr. Šumbera toto podporuje včetně zajištění pitné vody.
Občan Houžvička kritizuje přelepování plakátů na vývěskách. Žádá tajemníka, aby VPP 
nepřelepovali plakáty. Plakátovací plochy jsou přelepovány tzv. černým výlepem.
Občanka Lyčková se ptá na akci Revitalizace Šídlovec. Bylo jí odpovězeno paní Královou, že
akce pokračuje a bude dokončena v I. pol. 2017. Ptá se rovněž na studii parkování. Starosta 
odpovídá, že studie řeší pouze místa, kde by se mohlo dát parkovat. Paní Lyčková dává 
podnět, kde by se dalo parkovat: v prostoru před poschoďovými garážemi. Je to v majetku 
soukromého vlastníka.
Pan Petr Žižka připomíná, že i úklid na ulicích kolmých na Paskovskou ul. by bylo dobré 
strojově uklidit. Je to úkol pro paní Petrovou.
Pan Nešpořík se ptá na opravu hromosvodů a vysokou cenu, za kterou byly opravy 
odstraněny. Kdo to bude platit? Uvádí, že jiná firma by byla mnohem levnější. Odmítají 
rozpis nákladů platit. Tajemník odpovídá, že písemná odpověď byla odeslána. Radní budou 
muset rozhodnout, kdo práce uhradí a kdo se bude podílet.
Občan Grygar se ptá, kdo bude platit výjezdy hasičů k hořícím kontejnerům. Starosta 
odpovídá, že výjezdy hasičů MOb neplatí.
Občanka Václavíková dává podnět paní Petrovou na odborné ošetření zeleně na Šídlovci. 
Dále upozorňuje na sušáky prádla, které jsou mnohdy v havarijním stavu. Na neodborné 
ošetřování zeleně upozorňuje opakovaně též paní Lyčková. Paní Václavíková upozorňuje 
rovněž na popadané větve ze stromů a nutnost jejich úklidu.
Ing. Dvořák upozorňuje, že tyto práce je třeba stihnout mimo vegetační období.
Občan Nešpořík se ptá, kdo velí četě VPP. Tajemník odpovídá, že četě volí p. mistr, který 
odpovídá jemu.
Občan Nešpořík se dále ptá, proč nevyužívá MOb občany v tzv. veřejné službě. Tajemník 
odpovídá, že tento program byl spuštěn dnes.
Ing. Dvořák chválí zamýšlenou výměnu mistra VPP.
Občan Grygar upozorňuje, že vedle garáží nejsou záchytné sudy na vyjeté oleje. Starosta 
upozorňuje, že garáže ani pozemek nejsou v majetku MOb.

Paní Mgr. Strnišťová přečetla upravené body usnesení z tohoto zasedání ZMOb.

Starosta všem poděkoval a ukončil zasedání ZMOb v 19:35 hod.
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